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THE ESSENCE OF THE UNINTENTIONAL CRIMES 

Summary 

The subject of the considerations in this article is the analysis of the principles of 

liability for unintentional crimes, both in terms of objective and subjective aspects. Axis of 

these deliberations focuses on answering to the question for the criteria of the objective 

assignment in the form of objective predictability, breaching of the required rule of caution in 

handling with the protected legal goods and excessive riskiness of behavior, and also their 

place in the structure of the crime. As the essence of the unintentional crime the author 

recognizes not allowed risk defined by the rules of caution, as well as the subjective element 

in the form of awareness of risk. 
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О СУЩЕСТВЕ НЕУМЫШЛЕННЫХ ПРЕСТУПЛЕНИЙ 

Резюме: 

Предметом обсуждения в этой статье является анализ предпосылок уголовной 

ответственности за неумышленные преступления - как с точки зрения объективных так 

и субъективных. Сущностью проблемы в контексте предпосылок субъективных 

являются критерии объективных результатов, т.е.объективная предсказуемость 

результатов, нарушение требуемого принципа осторожности, а также чрезмерно 

рискованного поведения и их места в структуре преступления. Сутью преступления 

неумышленного автор признает допустимый риск, дополненый правилами 

осторожности, а также субъективный элемент в виде осознания риска.  
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